

Protokoll 1/2022

fört vid sammanträde med styrelsen för DHR Region Stockholm

Tid: måndagen den 24 januari kl 18.00-20.00

Plats: Microsoft Teams (digital plattform)

Beslutande: Jaan Kaur (ordförande), Anders Berglund, Anna Westerberg, Beatrice Kolijn, Gunder Wåhlberg, Magnus Lindmark, Olle Johansson, Patrick Englund och Yvonne Björkman

Adjungerad: Lena Haglöf

I tjänsten: Ingela Larsson och Sari Nykvist

Gäster: Patrik Forslin och Mika Ihanus, Valberedningen

Förhindrad: Liza Syeda

§§ 1 - 9

§ 1. Sammanträdet öppnande

Jaan, DHR Region Stockholms ordförande hälsade närvarande välkomna till första styrelsemötet detta 60-åriga jubileumsår samt öppnade styrelsemötet.

Vid detta möte var valberedningen med. Patrik Forslin (sammankallande) och Mika Ihanus presenterade sig själva och meddelade att de kommer kontakta alla i styrelsen om behov och möjligheter framöver.

§ 2. Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutade:

att fastställa dagordningen.

§ 3. Val av justerare

Styrelsen beslutade:

att utse Anders till att, jämte ordföranden, justera dagens protokoll.

§ 4. Anmälan av DS-protokoll

a) DS-protokoll 11/2021

Styrelsen beslutade:

att godkänna anmälan av DS-protokoll 11/2021.

§ 5. Beslutsärenden

a) Ekonomi

1) Arvodering arbetsgrupperna

Justerat förslag förelåg. Förändringen ifrån förra förslaget var att varje deltagare får arvode.

Gunder meddelade att arvoden betalas ut i juni och december varje år.

Olle påminde om att för bokslutsjobbet behöver det tas med Gunilla om det går att få ut arvoden för hösten 2021.

Styrelsen beslutade:

att arvodering sker på grundval av mötesanteckningar och närvarorapporter.

att ersättning för gruppdeltagare utgår med 300 kr per sammankomst som varar minst 1 timme.

att gruppernas arbeten ska utföras i projektform utifrån uppdrag.

att beslutet gäller från och med den 25 januari 2022 för nya projekt men även de som varit aktiva i projekt under hösten 2021 får arvode för detta.

att uppdra åt Ingela att göra närvaroblanketterna digitalt användbara.

att vid nästa styrelsemöte diskutera arvoden för hösten 2021 utifrån att alla fyllt i närvarorapporter.

b) Verksamheten jubileums-våren 2022

1) Verksamhetsplan

Gunder påminde om att vi pratat om att ha seminarier i anslutning till jubileumsåret.

Magnus föreslog att teater/seminarier ett i månaden hålls året ut.

Styrelsen beslutade:

att "Motivera ideella" den 30 mars hålls som ett jubileumsseminarium.

2) Distriktsträffar

Lena sa att vi på vår kick-offen pratat om att distriktsträffarna ska ta upp rekrytering, ta hand om nya medlemmar och i det ingår också motivera ideella.

Styrelsen beslutade:

att höra med avdelningarna vad de vill att distriktsträffarna ska ta upp.

3) Distriktsårsmötet

Ingela visade en första skiss över tanken med 2021 års verksamhetsberättelse.

Olle ställde frågan om vi ska ha något seminarium som inleder årsmötet.

Yvonne föreslog seminarium kring valet.

Jaan föreslog seminarium kring kvinnor med funktionsnedsättning under de snart 100 år som DHR har funnits.

Lena undrade över årsmötesordförande.

Jaan föreslog Åsa Strahlemo som årsmötesordförande.

Anders undrade om vi ska ha någon kulturaktivitet vid årsmötet.

Yvonne föreslog att Giggi kan medverka.

Styrelsen beslutade:

att uppdra åt Ingela att ta in offert ifrån Quality Hotel Winn Haninge.

att uppdra åt Jaan att tillfråga Åsa Strahlemo att vara årsmötesordförande.

att uppdra åt Jaan att tillfråga Giggi om att ta med sin säckpipa till årsmötet.

att vid nästa styrelsemöte diskutera vidare kring seminarium.

4) Medverkan vid Hjultorget/Järvaveckan**Styrelsen beslutade:**

att tillfråga riksförbundet om de kommer ha någon monter vid Hjultorget.

c) Frågor ifrån Vår Kick-offen**Styrelsen beslutade:**

att tillsätta ett redaktionsråd för DHR-aktuellt i Region Stock-

holm bestående av Jaan, Gunder, Olle och Ingela vilka återkommer vid nästa styrelsemöte med utformning, omfattning, distribution med mera.

att Jaan blir ansvarig utgivare.

d) Arbetsgrupperna

1) Verksamhet och budget

Lena redogjorde för Utvecklingsgruppens Verksamhet och budget. Lena sa bland annat att det kommer hållas något kring Botkyrkaavdelningens 55-årsjubileum.

Ingela redogjorde för arbetsgruppen för 60-årsjubileumsdagen.

Styrelsen beslutade:

att anta Utvecklingsgruppens budget på 172.500:- för år 2022.

2) Vårdcentralernas tillgänglighet

Olle sa att vi haft detta uppe på ett årsmöte för att avdelningarna skall kolla upp sina kommuners vårdcentralers fysiska tillgänglighet.

Yvonne tyckte vi kunde skriva frågor och sända till avdelningarna.

Styrelsen beslutade:

att uppdra åt Anna att väcka frågan hos LOCUM som har inventeringar över vårdcentralerna.

att uppdra åt Yvonne att hålla i en skrivargrupp som formulerar frågorna till avdelningarna.

3) Färdtjänst

Jaan informerade om Facebook-gruppen färdtjänst och därifrån kan frågor och tankar väckas och vi skulle kunna sätta till ett nätverk Färdtjänst för medlemmarna.

Magnus tyckte att vi även kan ta med kollektivtrafiken.

Lena sa att det i Facebookgruppen "Färdtjänsten i Stockholms län" kan finnas potentiella medlemmar. De har därifrån nu startat ett färdtjänstuppror.

Styrelsen beslutade:

att tillsätta en färdtjänstgrupp – nätverk som Patrick och Amir håller i vilka knyter till sig medlemmar som är intresserade av att ingå i denna.

4) Digitaliseringsrådet

Jaan meddelade att Regionstyrelsens utvecklings- och innovationsutskott vill ha en grupp i samverkan kring digitalisering.

Styrelsen beslutade:

att Anders, Patrick och Ingela ingår i digitaliseringsrådet för OSS.

§ 6. Beslutsärenden

a) Åtgärds-/bevakningslistan

Åtgärds-/bevakningslistan gick igenom.

b) Medlemsstatistik

Ingela rapporterade utifrån utsänd medlemsstatistik att medlemsantalet inom regionen den sista december 2021 var 856 personer.

c) Arbetsgrupperna

Inget mer fanns att diskutera.

§ 7. Diskussionsärenden

a) Kollektivtrafikläget

Inget nytt fanns att diskutera.

b) BOSSE – Råd, Stöd & Kunskapscenter

1) Projekt

Patrik Forslin redogjorde för projektet och BOSSEs förstudie. Det ska beröra psykisk ohälsa hos HBTQ-personer med fysisk funktionsnedsättning.

Styrelsen beslutade:

att delta i projektet.

att ställa sig bakom projektansökan med förstudie till bidragsstiftelsen.

2) Region Stockholms upphandling av psykosociala habiliteringsinsatser för personer med funktionsnedsättning

Olle meddelade att BOSSE har bjudit in funktionshinderorganisationerna till ett diskussionsmöte den 27 januari.

Styrelsen beslutade:

att ta upp frågan med de politiska partierna för att ta reda på deras kompetens och kunskap kring detta.

§ 8. ÖVRIGA FRÅGOR**a) Anmälan av frågor till nästa styrelsemöte**

Lena sa att varma bad behöver tas upp och att medlemmar utanför Stockholmsavdelningen nu längre inte får tidningen NollÅttan.

Yvonne sa att Valet behöver diskuteras.

§ 9. Sammanträdets avslutning

Ordföranden avslutade styrelsemötet.

2022-01-24


Ingela Larsson

Justeras:



Jaan Kaur
Ordförande



Anders Berglund
Justerare